
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

13 oktober 2020 

  

Publieke raadpleging onder de 

inwoners van Uden over 

evenementen  

 



 
 

 
1 

 

Inhoudsopgave 

1. Samenvatting 2 

2. Onderzoeksverantwoording 3 

2.1 Methodiek 3 

2.2 Leeswijzer 3 

2.3 Vergelijking van respons met populatie 4 

3. Resultaten 5 

3.1 Evenementen 5 

3.2 Carnaval 12 

4. TipUden 17 

5. Toponderzoek 18 

 

  



 
 

 
2 

 

1. Samenvatting 

Evenementen 

Op vraag "1 Wat vindt u van het aantal evenementen dat momenteel plaatsvindt in de gemeente 

Uden?" antwoordt 34% van de respondenten: "Precies goed". Zie pagina 5. 

Op vraag "2 Bent u van plan om dit jaar de Mega Kermis Uden te bezoeken?" antwoordt 59% van de 

respondenten: "Nee". Zie pagina 7. 

Op vraag "2.1 Om welke reden(en) bezoekt u de Mega Kermis Uden niet?" antwoordt 80% van de 

respondenten: "Vanwege corona". Zie pagina 9. 

Carnaval 

Op vraag "3 Welk scenario heeft uw voorkeur voor carnaval in de gemeente Uden?" antwoordt 62% 

van de respondenten: "Scenario 1 er mag carnaval gevierd". Zie pagina 12. 

Op vraag "4 Wat zou volgends u een goed alternatief zijn voor de optocht?" antwoordt 74% van de 

respondenten: "Er is geen alternatief voor de carnavalsoptocht". Zie pagina 15. 

 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipUden, waarbij 352 deelnemers zijn geraadpleegd.  



 
 

 
3 

 

2. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek  TipUden 
Mediapartner  Udens Weekblad 
Onderwerpen  Evenementen 

 Carnaval 
Enquêteperiode  1 oktober 2020 tot 12 oktober 2020 
Aantal vragen  13 
Aantal respondenten  352 
Foutmarge  5,2% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Rapportagedatum  13 oktober 2020 

 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±5,2%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

2.1 Methodiek 
• De vragenlijst is opgesteld in overleg met Udens Weekblad. 

• Op 1 oktober 2020 is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

• Op 8 oktober 2020 is een herinneringsmail gestuurd. 

• Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

• De resultaten zijn gewogen naar geslacht en leeftijd 

2.2 Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 
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2.3 Vergelijking van respons met populatie 
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3. Resultaten 

3.1 Evenementen 

Lange tijd zijn alle evenementen en activiteiten geannuleerd in verband met de corona-
uitbraak. Onder bepaalde voorwaarden kunnen er weer activiteiten en evenementen 
georganiseerd worden. Bij het organiseren van evenementen blijft één eis maatgevend: 
bezoekers moeten minimaal anderhalve meter afstand houden. We zijn benieuwd naar uw 
mening omtrent diverse evenementen. 

 
Op vraag "1 Wat vindt u van het aantal evenementen dat momenteel plaatsvindt in de gemeente 
Uden?" antwoordt 34% van de respondenten: "Precies goed". 

Toelichting 
Te veel • 1,5 meter is niet haalbaar. Niet bij winkelend publiek, zeker niet bij evenenenten 

• Best wel veel evenementen 

• De 1,5m afstand blijkt in de praktijk toch moeilijk. 

• De gemeente heeft een zorgplicht om ziekteuitbreiding te voorkomen.  Daarin 
passen evenementen totaal niet. 

• De kermis moeten ze niet door laten gaan. Door laten gaan is vragen om 
problemen. 

• Ik denk dat je alle evenementen waar men geen 1,5 afstand kan houden  niet moet 
organiseren, en kan dit wel dan ook hard optreden als dit niet gebeurd, want 
anders komen we er nooit vanaf. 

• In verband met het corona besmettingsgevaar is elk evenement te veel 

• Ivm Corona vindt ik het niet verantwoord veel personen bij elkaar te laten komen. 

• Kan echt niet in deze tijd 

• Kermis in volken en Zeeland te veel mensen bij Fontijn en Stulpje zitten op halve 
meter wordt  geen  toezicht gehouden. 

• Mensen kunnen niet of moeilijk de 1.5 meter afstand houden. En dan zijn 
bijeenkomsten met veel mensen een groter risico op verspreiding. 
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• Nu het aantal besmettingen toeneemt vindt ik dat de evenementen geschrapt 
moeten worden. Je kan geen risico nemen 

• Uit voorzorg dienen alle evenementen ook in de buitenruimte waarbij publiek de 
1,5 m norm niet echt kan/wil handhaven te worden opgeschort 
 

Precies 
goed 

• Geen goede vaag nu veel afgelast wordt . wat kan gaat beperkt door . 

• Je zit met de corona 

• Volgens RIVM richtlijnen 
 

Te weinig • Corona maakt het lastig niet alles gaat door 

• Evenementen zijn vanwege corona nu helaas niet mogelijk 

• Mag iets meer zijn ook sport evenementen op Nieuwe Markt 
 

Weet 
niet 

• Gezien de omstandigheden is het lastig om een evenement te organiseren. 

• Het is een uitzonderlijke situatie. Het is lastig om daarop te evalueren. En daarmee 
ook geen garantie dat het een volgende keer zou wel of niet zou voldoen. 

• Ik ben niet op zoek naar evenementen. 

• Ik heb geen behoefte aan evenementen nu met de corona... 

• Ik heb geen idee wat er wel of niet doorgaat. 

• Ik heb onvoldoende kijk op het aantal evenementen dat er nu plaatsvind maar ik 
vraag me wel af of het verstandig is om de Mega Kermis door te laten gaan. 

• Ik weet het wel, alles niet door laten gaan, geen kermis en ook geen Uden on Ice, 
dit is om moeilijkheden vragen. 

• Lastig hier een mening over te geven. 
Winkelzondag is op dit moment, naar mijn mening, lastig ivm werkzaamheden 
Marktstraat. Afstand is niet te handhaven. 
Ik heb aanvullend een mening, de mensen die het te druk vinden en dat duidelijk 
laten blijken (terwijl ze zelf op bewuste plaats aanwezig zijn), moeten zelf lekker 
thuis blijven. 
We hebben allemaal onze eigen verantwoording. Ook de kwetsbare groep moet 
verantwoording nemen door afstand te houden. 

• Lastig in te schatten! De besmettingen lopen weert op, dus dan zou je zeggen 
teveel. Echter, ik kan me geen venementen herinneren die recent hebben 
plaatsgevonden. 

• Liefst zo min mogelijk daar afstand niet gehouden wordt 

• Niet bijgehouden. 

• Te weinig! Maar gezien de Corona situatie zeer begrijpelijk. 
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Het College van burgemeester en wethouders heeft besloten om de Mega Kermis Uden te 
verplaatsen naar 6 t/m 15 november 2020. 

 
Op vraag "2 Bent u van plan om dit jaar de Mega Kermis Uden te bezoeken?" antwoordt 59% van de 
respondenten: "Nee". 

Toelichting 
Ja, enkele 
dagen 

• Alleen al om de ondernemers en de horeca en de kermis exploitanten een 
broodwinning te gunnen 

• Mijn zoon (5jaar) vooral is dol op de kermis. 
 

Ja, één dag • Maar dat heeft niet met de corona te maken 
 

Misschien • Afhankelijk van de corona situatie 

• Afhankelijk van of ik tijd heb en de mate van het coronavirus. 

• Corona perikelen, en de kroegen kunnen helaas niets organiseren. Maar we 
zullen wel 1x over de kermis gaan wandelen. 

• Dat ligt aan de stand van zaken rondom het corona virus. Als de cijfers zijn zoals 
nu of slechter ga ik zeker niet. 

• Hangt af van het weer en de ontwikkelingen rondom corona 

• Is aan late kant in verband met kou en corona. 

• Ivm Corona onverstandig. 
 

Nee • B&W doen er volgens mij beter aan de kermis te verplaatsen naar een groter 
terrein waar de bezoekers de 1,5-meter-regel in acht kunnen nemen. B&W zou 
dan ook moeten handhaven op die regel. 

• Belachelijk om dat nu te houden 

• Ben geen kermis fan. 

• De kermis is voor mij een bron van overlast en ergernis, daarnaast vormt het een 
aanslag op milieu en klimaat (gebruik van diverse diesel generatoren). 
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• De kermis Uden valt de laatste jaren erg tegen 

• De kermis zelf bezocht ik sowieso nooit. Wel ging ik graag borrelen aan de markt. 
Maar in juli is het lekker weer buiten, nu vind ik het te koud. 

• Er zijn altijd mensen die zich niet aan de anderhalve meter houden. 

• Gezien de huidige ontwikkelingen met Covid-19 voel ik mij niet veilig genoeg om 
een kermis te bezoeken 

• Ik ben van mening dat de kermis niet moet doorgaan, afstand etc. zal onmogelijk 
te handhaven zijn. Jammer voor de ondernemers, maar algemeen welzijn lijkt me 
belangrijker! 

• Ik denk dat het besmettingen in de hand werkt. Daarom ga ik niet. 

• Ik denk niet dat een kermisbezoek nu verstandig is. 

• Ik gun kermis mensen alle goeds en het nodige inkomen. Maar om een kermis te 
verplaatsen van 6 t/m 15 november en dan meteen 10 dagen, ik moet het eerst 
nog zien in de coronatijd. Maar sinterklaas kan in het reuzerad meteen de 
kerstversiering op hangen. 

• Ik vind de risico’s te groot 

• Ik wil geen risico lopen om ziek te worden 

• Ivm corona komen wij daar niet 

• Lijkt me gezien de stijging van het aantal besmettingen niet verstandig om dit 
evenement te bezoeken 

• Moet geannuleerd worden ivm Corona 

• Naar mijn idee is het niet veilig genoeg, afstand houden zal moeilijk te realiseren 
zijn. 

• Niet veilig genoeg 

• Ok vindt het onverantwoord. Het is onmogelijk om afstand te houden met zo'n 
kermis. Zeker zo'n megakermis. Het is sowieso om in de kou in al die attracties te 
gaan. 

• Onbegrijpelijk, dat in deze tijd met mega besmettingsgevaar een kermis wordt 
georganiseerd. Ik vind het kletspraat om te stellen, dat er hel goede maatregelen 
zijn genomen.  Daar luistert de Nederlander en zeker niet de jeugd  naar. Deze 
verantwoordelijkheid kunnen B&W niet dragen. 

• Risico te groot 

• Te veel risico op drukte. Ik zou me daar niet prettig bij voelen. 

• Teveel mensen op bin elkaar 

• Vanwege corona. 

• Verkeerde maand en 2 weekeinde zijn te veel 

• Zeer onverstandig om deze gezien de corona ontwikkelingen door te laten gaan. 

• Zeker nu de dreiging weer toeneemt is het niet verstandig om grote menigtes te 
bezoeken. Beter is het om de kermis helemaal niet door te laten gaan. Scheelt 
ook meteen een hoop geluidsoverlast. 

• Zie boven. Daarnaast is de kermis er vooral voor de horeca die dit buien ook niet 
meer goed georganiseerd kan krijgen. Horecabezoekers moeten volgens de regels 
zitten in kleine groepjes. Toezicht is lastig en bezoekers raken gefrustreerd. 
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Op vraag "2.1 Om welke reden(en) bezoekt u de Mega Kermis Uden niet?" antwoordt 80% van de 
respondenten: "Vanwege corona". 

Andere reden 
• Afstand houden gaat zeker een probleem worden dus zoek ik het niet op 

• Angst dat het te druk zal zijn en niet goed georganiseerd zal zijn 

• Boeit mij niet 

• Corona (2x) 

• De kans dat het weer te doen is, is klein. En een kermis in slecht weer bezoeken is geen optie. 

• De kermis is voor mij een bron van overlast en ergernis, daarnaast vormt het een aanslag op 
milieu en klimaat (gebruik van diverse diesel generatoren). 

• De kermis valt tegen 

• Doe niet aan kermissen. 

• Eveneme 

• Ga vrijwel nooit naar de kermis 

• Gaat nu meer om kermis, dan de gezelligheid bij de kroegen. 

• Geef niks om kermis 

• Geen belangstelling 

• Geen interesse (3x) 

• Geen liefhebber. 

• Geen noodzaak 

• Heeft niet mijn belangstelling 

• Hou niet van kermis 

• Houd niet van herrie 

• Ik ben geen kermisklant 

• Ik ben nooit geen kermisbezoeker geweest, te veel van alles 

• Ik ga nooit naar de kermis 

• Ik ga nooit, dus nu ook niet 

• Ik ga sowieso niet graag naar grote mensenmassas 
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• Ik geef niet veel om kermis. November vind ik niet prettig om 's avonds over de kermis te gaan, 
vanwege het weer. 

• Ik heb geen behoefte aan kermisbezoek 

• Ik hou er niet van. 

• Ik hou niet van Kermissen. Helaas woon ik wel in het Kermisgebied. naar mijn idee zou de 
Kermis dit jaar sowieso niet door moeten gaan. 

• Ik hou sowieso niet van kermis, nu lijkt het me helemaal niet verstandig 

• Ik houd  er niet van, maar ligt niet aan gezelligheid. 

• Ik houd niet van kermis 

• Ik wil geen risico lopen 

• Ik woon midden in het centrum 

• Kermis en Horeca  te dicht bijeen. Kan niet goed gaan. Kermis naar Sportpark en kinderkermis 
op de nieuwe markt. 

• Kermis in Uden is een zomergebeuren en daarbij ben ik geen echte kermisganger 

• Kermis interesseert me niet 

• Kermis is niet mijn ding 

• Niet mijn ding 

• Omdat de mensen gedn afstand kunnen bewaren en om dat ze geen mondkapje dragen. 

• Onverantwoord dat hiervoor vergunning is verleend in deze tijd 

• Onverantwoord in deze tijd van Corona. 

• Te duur voor mij 

• Te gek in deze tijd vragen om uitbraken heeft men boter op het hoofd 

• Te veel herrie en zonde van het geld 

• Te veel mensen op een plek. Zou eigenlijk niet door moeten gaan. 

• Teveel lawaai en braspartijen 

• Teveel mensen bij elkaar. "Vermijd drukke plaatsen" 

• Twee weekenden is te veel. Verkeerde maand. Te wispelturig weer. 

• Vind het ongepast om in deze periode dit te doen. Omdanks dat ik het jammer vind dat 
bepaalde dingen niet door zijn gegaan. 

• Zie hierboven 

• Zo wiezo in deze tijd niet verantwoord, 
 

Toelichting 
• 10 dagen kermis = 2 weken herrie overdag en 's nachts tot 2 - 3 uur . Tussen 1 en 3 uur 

vandalisme en geschreeuw. 's Morgens om 7 uur is de opruimdienst reeds luidruchtig aan het 
werk. Ramen openzetten is een straf vanwege muziek, reuk, lawaai en lichten. Veel bewoners 
ontvluchten hun huis  tijdens de kermis vanwege de overlast. (2x) 

• Daarnaast staat de kermis bij mij een steenworp afstand en houden standhouders zich niet aan 
de afgesproken sluitingstijden waardoor ik veel slaap mis en stress ervaar. 
Wat mij betreft wordt de kermis oppervlak verkleint tot de Markt en Nieuwe markt. Ook het 
aantal dagen mag drastisch naar beneden 5 dagen is m.i. meer dan genoeg. 
De gemeente kijkt in dit geval alleen naar het geld, luisteren naar omwonenden doet men niet! 

• Gebruik U verstand 

• Ik snap niet dat de gemeente dit doorlaat gaan, risico is toch veel te groot. Echt onverantwoord. 

• Ik vind het niet verstandig. Het risico is te groot.  Feest--- hoeveel besmettingen? 

• Ik vind het onverantwoord dat er nu zaken als een kermis georganiseerd worden. 

• Kermis een feest van vermaak in deze tijd niet gepast, vele mensen op elkaar gepakt. 1,5 meter 
is niet te waarborgen in mijn ogen. 
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• November is geen kermis maand, te dicht op sinterklaas intocht en activiteiten, volgende 
evenment uden on ice en kerstdagen.  Ook als er geen corona zou zijn is het nog geen goede 
datum. Kermis is een zomer feest met mooi weer en sfeer op terassen in de buitenlucht op 
mooie avonden. 

• Op de kermis zal men best de 1,5 meter afstand kunnen houden maar je weet nu al dat het lang 
niet door iedereen gedaan wordt. 

• Vanwege corona lijkt het me beter de kermis te annuleren. Veel te veel mensen bij elkaar. Er 
wordt gedronken, dan kun je de afstandsregels wel vergeten. 
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3.2 Carnaval 

'Inmiddels is het nieuwe carnavalsseizoen in aantocht. De vraag blijft, gaat de carnaval 
komend jaar door? 

Er zijn een aantal scenario's denkbaar voor het vieren van carnaval; 
Scenario 1: er mag geen carnaval gevierd. 
Scenario 2: er mogen een maximaal aantal personen per activiteit aanwezig zijn, met alle 
maatregelen die op dat moment gelden.  
Scenario 3: carnaval wordt in de openlucht gehouden. 
Scenario 4: carnaval wordt online georganiseerd en middels (live)verbindingen vanuit huis of 
café. 
Scenario 5: carnaval wordt gehouden zonder beperkingen. 

 

 
Op vraag "3 Welk scenario heeft uw voorkeur voor carnaval in de gemeente Uden?" antwoordt 62% 
van de respondenten: "Scenario 1 er mag geen carnaval gevierd". 

Ander scenario 
• Afhankelijk van de corona situatie beging 2021 

• Combi 1 en 3 

• Combineer scenario 3 & 4 

• Elke keer de voor en nadelen tegen elkaar afwegen 

• Het maakt mij niet uit, want ik ga niet. 

• Jaar overslaan 

• Je kunt geen carnaval vieren met 1,5 m afstand houden. 

• Verplaatsen naar lente/zomer 2021 
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Toelichting 
Scenario 1 • Aangezien carnaval een festiviteit is waar veel alcohol bij genuttigd wordt, is de 

mans ook erg groot dat alle maatregelen teniet worden gedaan. 

• Carnavalsvierder in hart en nieren, maar ik denk dat het niet gehandhaafd kan 
worden afstand te houden. Hoe goed het ook geregeld is. Voor de gezondheid 
zeg ik, sla een jaartje over 

• Dit is niet te handhaven 

• Helaas is het niet anders. liefste scenario 5 

• Hele grote kans dat men juist met carnaval de regels links laten liggen. 

• Het past niet om grote evenementen doorgang te laten verkrijgen 

• Het zou raadzaam zijn het voor het komende jaar af te gelasten. We willen 
allemaal dat het virus verdwijnt, dan maar een jaar geen carnaval. Bij de 
varkenspest was er ook geen carnaval 

• Hiervoor geldt hetzelfde commentaar als ik gaf bij de kermisvraag.  Denkt men 
nou echt, dat iedere carnavaller zich naar de regels zal gedragen? Met een slok 
op is dat gauw afgelopen. 

• Idem als de opmerking bij de kermis of er moeten zodanige verbetering zijn in 
deze periode omtrent het corona virus dat het wel veilig is. 

• Ik denk komend jaar geen carnaval en maar hopen dat het een jaar later 
allemaal weer normaal wordt 

• Ik hou van carnaval maar het is gewoon niet verstandig. Eventueel zou de 
optocht wel door kunnen gaan. Met mondkapjes plicht. 

• In deze tijd kan carnaval niet gevierd worden zoals ik carnaval wil vieren. 

• In mijn ogen is er tijdens de carnaval een grotere kans op verdere verspreiding 
van het virus. Ik betwijfel of iedereen met klachten thuis zal blijven en door 
alcohol gebruik en de feeststemming is de kans ook vele malen groter dat 
mensen zich niet aan de regels houden. 

• Is niet te realiseren, liever een jaar overslaan dan half carnaval vieren. 

• Juist door carnaval is het aantal besmettingen toen opgelopen. Dan is het toch 
als carnaval nu door zou gaan, op welke manier dan ook. Vaak komt er drank bij 
en dan vergeet iedereen zich aan de afstandsregels te houden..Het is heel 
jammer, maar ik zeg geen carnaval dit jaar 

• Komt drank bij kijken, en is dan niet meer te handhaven. 

• Laten we dit soort publiekstrekkers een jaar in de kast zetten. Anders komen we 
nooit van het virus af. 

• Liever geen carnaval dan 'een beetje'. 

• Met alcohol in het spel houdt helemaal niemand zich meer aan de regels, het 
lukt de meesten zelfs niet zonder alcoholgebruik en tijdens het normale 
dagelijkse leven 

• Met alcohol op worden mensen minder oplettend op afstand houden en als er 
muziek aanstaat kom je dichterbij om elkaar te verstaan 

• Met Corona is het onmogelijk vrijelijk Carnaval te vieren; aflassen en 2022 
hopen dat het WEL kan doorgaan! 

• Mijn voorkeur is dat Carnaval natuurlijk wel doorgaat, maar zolang het virus niet 
onder controle is en er geen vaccin is, kan het gewoon niet doorgaan 

• Ook hier geldt dat men geen risico’s moet lopen 

• Tenzij er natuurlijk op dat moment een vaccin is en (vrijwel) iedereen ingeënt. 

• Tijdens carnaval heb je altijd last van die randdebielen die het hele jaar geen 
stom woord tegen je zeggen en met carnaval dan ineens doen of ze je beste 
vriend zijn. 

• Tot er een vaccin is geen grote evenementen 
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• Vanwege corona.  
1 jaar geen carnaval overleven we ook wel.  
Gezondheid voor alles. 

• Voor mij maakt dit niet uit, ik houd niet van carnaval. Hossen en feesten lijkt mij 
in deze tijd niet verantwoord. 

• Wanneer de Pandemie zo door gaat als nu (1 November 2020) zal scenario 1 
zijn. Maar is de Pandemie voorbij of er is een vaccin dan Scanario 5 Alle andere 
scenario zijn eigenlijk geen optie. 

• We hebben als maatschappij laten zien niet in staat te zijn ons aan basisregels te 
houden, dus beter maar even niet doen. 

• Zodat het duidelijk is voor iedereen en voor iedereen hetzelfde 

• Zolang er geen vaccin beschikbaar is  vind ik het onverstandig een dergelijk 
evenement te houden. Bovendien gaat carnaval gepaard met het nuttigen van 
de nodige consumpties die geen goed doen aan het houden van een heldere 
visie. 
 

Scenario 2 • Geheel afhankelijk van de situatie op dat moment. 
Het werlerd vergaat niet als we het door omstandigehden 1x overslaan toch? 
 

Scenario 3 • In de open lucht, maar zonder beperkingen. Binnen wel afstand 
houden/mondkapje 

• Waarbij het weer natuurlijk wel roet in het eten kan gooien dan is wellicht een 
andere optie nog een zomercarnaval 

• Wel kindercarnaval met begeleiding van bijv. jongeren 
 

Scenario 4 • Ik twijfel aan de haalbaarheid van scenario twee, zeker tijdens de carnaval 
periode 
 

Scenario 5 • Ik ben 63 maar heb geen goed woord over hoe de overheid het coronabeleid 
gebruikt om de hele economie om zeep te helpen, lees ondernemers, horeca, 
marktkooplui, kermis expoitanten enz enz 

• Mits alles natuurlijk 'normaal' weer is 

• Natuurlijk afhankelijk van alle maatregelen op dat moment. Het liefst nr5, maar 
wanneer 3 meer mogelijkheden biedt dan die. Ander zullen we eerder op 2 
uitkomen, maar dan zal de gezelligheid minder zijn.  
Mogelijk alternatief is iedereen carnaval in eigen woonplaats. Zo voorkom je 
reizen en kruisbesmettingen. 
 

Ander 
scenario  

• Jaar overslaan helaas is niet anders 
 

Weet niet • Ik heb niks met carnaval 
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Indien de optocht wordt afgelast: 

4 Wat zou volgends u een goed alternatief zijn voor de optocht? (n=347) 
 

Op vraag "4 Wat zou volgends u een goed alternatief zijn voor de optocht?" antwoordt 74% van de 
respondenten: "Er is geen alternatief voor de carnavalsoptocht". 

Er is geen alternatief voor de carnavalsoptocht (74%) 

Alternatief (12%) 
• Alle groepen en wagens op de markt, buiten. Publiek langs laten lopen 

• Beperkt publiek en tv uitzenden 

• Carnaval (-muziek) bij de buren. 

• Carnavalswagens door publiek te bezichtigen op markt en nieuwe markt. 

• De carnavalswagens opstellen in een lange rij 

• De wagens op een afgeschermde locatie plaatsen en mensen online de mogelijkheid geven om 
deze te bekijken 

• Digitale carnavalspubquiz 

• Door alle straten van Uden rijden zodat iedereen de optocht vanuit huis kan zien. Zo kunnen 
mensen toch nog lang caranaval vieren want zo duurt de opticht heel erg lang 

• Drive by op een plein 

• Een activiteit met de scholen (online) 

• Een georganiseerde uitgezette wandeltocht met carnevalesk uitgedoste mensen met voldoende 
afstand 

• Een jaar overslaan 

• Een online versie van de optocht 

• Een optocht met alleen wagens die getrokken worden door een motorvoertuig , en geen 
personen op de wagens 

• Halfvasten is weer een stukje verder in het jaar. Wellicht dat het Coronavirus dan grotendeels is 
teruggedrongen. Of beter door vaccins kansloos. 

• In de zomer laten plaats vinden. 

• Juist tijdens een optocht die buiten plaats vind moet het eenvoudiger zijn om anderhalve meter 
aan te houden 

• Langere route , zodat de mensen op 1,5 mtr blijven kunnen 

• Langere route zodat kijkers niet dicht op elkaar hoeven staan. Optocht op 2 dagen plaats laten 
vinden om kijkers te spreiden 

• Lichtshow of vuurwerkshow 

• Live stream 

• Lopend langs de praalwagens 

• Misschien een speciale uitzending met daarbij de bouw van wagens en de mooiste laten zien 

• Mocht het virus verdwijnen,  verzet het voor een keer naar de zomer. 

• Niks doen 

• Optocht flexible houden 

• Optocht met grotere route door alle dorpen op 1 dag op vrachtwagenopleggers met een klein 
aantal personen per wagen. Geen interactie tussen deelnemers en kijkers. Bekende 
carnavalsartiesten ook op de vrachtwagens laten rijden.. Kinderoptochten gewoon door laten 
gaan.. 
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• Optocht met loopgroepen en publiek langs de kant rood wit lint spannen met 1,5 rood en 1,5m 
wit. witte vakken mag je gaan staan. loop groepen kunnen prima uit elkaar lopen. 

• Praalwagens op vaste locaties tonen en/of online. 

• Professioneel gefilmde wagens en optredens en die monteren tot een leuk filmpje 

• Scenario 4 

• Show lokatie waar acts en wagens bekeken kunnen wodden 

• Static show, maar niet goed. 

• Stilstaande optocht in buitenlucht waar bezoekers zelf langslopen (met inachtname 
maatregelen). De wagens kunnen dan ook verder uit elkaar staan om bezoekers de ruimte te 
bieden. 

• Tentoonstelling van de wagens 

• Thuis blijven 

• Uitstellen naar bijv. najaar 

• Verschuiven naar de zomer, zomercarnaval mits corona "over" is 

• Via tv en zonder publiek 

• Waarom optocht aflassen, buiten is corona minder erg dan binnen. Met geldende regels kun ke 
buiten nog heel veel dingen organiseren. 

• Wandel tocht verkleed 

Weet niet (14%) 

Toelichting 
Er is geen 
alternatief voor de 
carnavalsoptocht 

• Een optocht moet gelopen worden met veel deelnemers en veel 
toeschouwers en dat kan nu even niet. Laten we allemaal ons gezonde 
verstand gebruiken en het en jaar uitstellen, voor ieders plezier. 

• Gewoon doen of niets doen, Online carnaval?????????? 

• Ik zou niet weten hoe ze dat willen doen. Te veel mensen dan 

• Vanwege de bezoekers die dan te dicht op elkaar staan 

• Wanneer mensen zich verspreiden over de route lijkt me dit geen 
probleem 

• Zo snel mogelijk beslissen om bouwers 'n jaar vrij te geven 
 

Weet niet • Geen alternatief nodig als 1,5 m maatregel kan. Het is buiten, kans op 
besmetting is dan miniem. 

• Het maakt mij niet uit, want daar ga ik nooit naartoe. 
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4. TipUden 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving. Politici gooien wel eens een balletje op en luisteren wat de reacties zijn. Luisteren ze 

dan ook echt? Hoe vaak hoor je: ze doen maar, ze luisteren toch niet naar ons? 

Udens Weekblad en Toponderzoek willen de betrokkenheid van de inwoners van Uden vergroten. 

Via het panel TipUden.nl kunnen alle inwoners van Uden hun mening kenbaar maken over 

onderwerpen die leven in hun samenleving. 

Op www.tipuden.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipUden is een gemeenschapspanel, opgezet 
vanuit de gemeenschap. Heeft u vragen over dit 
initiatief, dan kunt u deze altijd stellen 
aan enquete@toponderzoek.com. Het is ook 
mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen 
voor peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

 

TipUden maakt het gemakkelijk om zonder veel 
moeite je zegje te doen! 

 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Centrum’, ‘Gemeenteraadsverkiezingen’ en 
‘Vuurwerk’. 

 

 

http://www.tipuden.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tipuden-nl
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://www.tipuden.nl/onderzoeksresultaten
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5. Toponderzoek 
 

Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860100 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/

